
Αθήνα, 14 Απριλίου 1997

κ. Βάσω Παπανδρέου 
κ. Μιχάλη Χρυσοχοίδη

Κατά την επικείμενη ολοκλήρωση της ψήφισης του Ν/Σ “για  την 
ασφαλιστική σύμβαση, κ.λ.π.”, παρακαλώ να μην κατατεθεί εκ μέρους 
σας και να μη γίνει δεκτή καμία τροπολογία βουλευτών, σχετική με τις 
εμπορικές μισθώσεις, μία δε που κατατέθηκε στη διαρκή επιτροπή, να 
αποσυρθεί.

Ενόψει λήξης των μεταβατικών σταδίων, στις 31/8/97, παρακαλώ εντός 
των ημερών να συνεννοηθούμε για τη σύνθεση επιτροπής, η οποία το 
πολύ εντός διμήνου, θα ετοιμάσει σχέδιο νόμου για τις εμπορικές 
μισθώσεις, τις οποίες θα ρυθμίσει θεσμικά επί μακρόν για το μέλλον, με 
απλές διατάξεις, χωρίς αναδρομή στην κωδικοποίηση της διάσπαρτης 
παλαιάς νομοθεσίας.

Έτσι, ολοκληρωμένα και όχι αποσπασματικά θα ρυθμισθούν όλα τα 
θέματα.


